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Pågående Idéburet offentligt partnerskap (IOP) Nya Rågsved Folkets Hus 
 
På nämnden 2023-05-25 röstade vänstermajoriteten igenom ett IOP med Nya Rågsved 
Folkets Hus som innebar att förvaltningen skulle bidra med personal och pengar för att Nya 
Rågsved Folkets Hus skulle sprida information och kalendarium om aktuella händelser på 
sin hemsida. Trots att det nu gått mer än ett halvår har det inte hänt något alls på 
föreningens hemsida.  
 
 
 
Jag vill därför fråga följande: 

1. Hur mycket resurser i form av tid och pengar har förvaltningen hittills lagt på denna 
IOP?  
 

2. Vilka marknadsföringsinsatser har hittills gjorts för Nya Rågsveds Folkets Hus och till 
vilken kostnad?  
 

3. Vilka marknadsföringsinsatser planerar att göras och till vilken uppskattad kostnad?  
 

4. Vad är det som gör att det fortfarande inte finns någon information uppe på 
hemsidan?  
 

5. När kommer ett kalendarium presenteras på hemsidan?  
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